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Møteprotokoll 
 

Formannskapet 
 
 

Møtested: Formannskapssalen   
Møtedato: 08.05.2007 Tid: Kl. 09.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Ordfører Rita Ottervik, Jens Ivar Tronshart,  Hanne Moe Bjørnbet, Jan-

Yngvar Kiel, Elin Kvikshaug Berntsen, Frank Jenssen, Nina Wikan, Odd 
Anders With, Kristian Dahlberg Hauge 

Varamedlemmer: Gerda Rekstad, Hilde Opoku 
Meldt forfall: Aase Sætran , Knut Fagerbakke 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Fungerende rådmann Håkon Grimstad,  Gerhard Dalen,  Snorre Glørstad, 

Elin Rognes Solbu 
 

  
Møteleder: Ordfører Rita Ottervik 
Fra sekretariatet: Kari Aarnes 
 
 
 
   
   
 
 

 
 

Pkt. 1  Godkjenning av innkalling og sakliste 
Innkallingen godkjent. 
 
Sakene 131/07, 145/07, 147/07 og149/07 ble foreslått utsatt. 
 
Pkt. 2  Godkjenning av protokoll fra møte 02.05.2007 
Godkjent med kommentar om at det på s 10 i sak 140/07 skal fremgå at KrF er medforslagsstiller i 
forslag fremmet av Jenssen.  I tillegg må i Jenssens forslag rettes i første setning til: ville også vært 
naturlig. 
 
 
Pkt. 3  Melding av spørsmål/saker til eventuelt 
Ingen saker meldt. 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
131/07 07/8960   
 ÅRSPLAN FOR FRILUFTSLIVET OG SKOGSDRIFTA 2007  

 
134/07 00/18489   
 ÅRSRAPPORT 2006 FRA TILSYNSUTVALGA  

 
141/07 06/17113   
 STRATEGIPLAN FOR FOREBYGGENDE BRANNVERN 2007 - 2012  

 
143/07 03/11326   
 STØTTE TIL FIRST RAMALLAH GROUP FOR DELTAKELSE PÅ  

OLAVSFESTDAGENE 
 

144/07 04/1686   
 KULTURFONDET 2007 - SØKNADER TIL VURDERING APRIL 2007  

 
145/07 07/7891   
 TRONDHEIM KOMMUNES KUNSTNERSTIPEND 2007 

ARBEIDSSTIPEND FOR PROFESJONELLE KUNSTNERE 
 

146/07 07/10772   
 HØRING - FORSLAG TIL STRATEGI FOR BRUK AV EID OG E-

SIGNATUR I OFFENTLIG SEKTOR 
 

147/07 05/31445   
 ORIENTERING OM NY ISHALL PÅ LEANGEN   

 
148/07 07/213   
 GAMLE ILA SKOLE SOM FRIVILLIGHETENS HUS  

 
 
 
149/07 07/16934     Unntatt offentlighet iht Ofl §5a, jfr.fvl §13 første ledd pkt. 2 
 NEDLEGGELSE AV TRØNDELAG VEIFINANS  
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Sak 131/07  
 
ÅRSPLAN FOR FRILUFTSLIVET OG SKOGSDRIFTA 2007  
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet tar ”Årsplan for friluftslivet og skogsdrifta 2007” til orientering. Fra og med 2008 
skal ikke Årsplanen legges fram for formannskapet, men sluttbehandles i Miljøenheten etter at 
Markarådet har uttalt seg om planen. 
 
Behandling: 
Behandling i møte 02.05.2007: 
Ordfører Rita Ottervik (Ap) foreslo saken utsatt da skriftlig utgave av årsplan ikke var kommet frem 
til formannskapets medlemmer. 
 
VEDTAK: 
Saken utsatt til 08.05.2007. 
 
Behandling i møte 08.05.2007: 
Ordfører Rita Ottervik (Ap) foreslo saken utsatt. 
 
VEDTAK: 
 
Saken utsettes til 15.05.2007. 
 
 
  
Sak 134/07  
 
ÅRSRAPPORT 2006 FRA TILSYNSUTVALGA  
 
Forslag til innstilling: 
Bystyret tar årsrapporten fra Tilsynsutvalga til orientering. 
 
Behandling: 
Behandling i møte 02.05.2007: 
Jens Ivar Tronshart (Ap) foreslo følgende MERKNAD på vegne av Ap, SV og Sp som bes sendt 
med i sakens videre behandling: 
Bystyret tar til etterretning at tilsynsutvalga ikke har avdekket uønskede forhold eller forhold som 
tilsier at brukerne av kommunens helse- og velferdstjeneste ikke får nødvendig tjeneste. 
 
Årsrapportene avdekker likevel en del forhold som må bli bedre.  Dette gjelder bl.a et altfor stort 
sykefravær, marginal bemanningssituasjon, mange og til dels ufaglærte vikarer og manglende tid til 
mer personlig omsorgs- og aktivitetsarbeid. 
 
Til tross for store påplussinger i budsjettet de fire siste åra er det fremdeles betydelige utfordringer.  
Det er allerede satt i verk tiltak for å bedre de manglende som rapporten peker på, men ennå er mye 
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ugjort, og når eldreplanen nå skal gjennomføres, vil disse og andre tiltak innafor pleie- og 
omsorgssektoren bli høyt prioritert. 
 
   
Ordfører Rita Ottervik (Ap) foreslo at saken utsettes en uke da kommentarene fra rådmannen ikke 
gjelder tilsynsutvalgets arbeid i 2006. 
 
VEDTAK: 
Saken utsatt til 08.05.2007. 
 
Behandling i møte 08.05.2007: 
Nina Wikan (H) foreslo på vegne av H, KrF og FrP følgende merknad som følger saken: 
Formannskapet er bekymret over de påpekninger som tilsynsutvalgene har kommet med i sine 
rapporter. Formannskapet peker spesielt på knappe bemanningsressurser, høyt sykefravær, mange 
ufaglærte vikarer og kvalitetsforskjeller på tjenestetilbudet for de forskjellige enheter. 
 
Formannskapet peker også på det store antallet vakanser i eldreomsorgen, noe som fører til et tøft 
og belastende arbeidsmiljø. Det trengs forsterket ressurstilgang for å kunne bringe mer kvalitet og 
verdighet inn i eldreomsorgen. Hyppige lederskifter og små stillingsandeler er også noe som fører til 
utrygghet og et dårligere arbeidsmiljø.  Rådmannen bes uavhengig av dette å intensivere arbeidet 
med rekrutterings- og bemanningsproblematikken innenfor helse- og velferdsområdet. 
 
Utstrakt bruk av enkeltrom som dobbeltrom er svært uheldig og kamuflerer også det virkelige 
behovet for sykehjemsplasser. Full sykehjemsdekning innebærer tilføring av tilstrekkelige ressurser 
slik at det kan foretas en rask nedtrapping av slike kriseløsninger. 
 
Ideologi må ikke komme i veien for en snarlig dekning av behovene i eldreomsorgen. 
 
 
Jens Ivar Tronshart (Ap) foreslo på ny merknaden fremmet 02.05.2007 som følger saken. 
 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes Helse- og velferdskomiteen for innstilling til bystyret uten realitetsbehandling  av 
saken: 
 
Bystyret tar årsrapporten fra Tilsynsutvalga til orientering. 
 
Merknadene fremmet av Wikan og Tronshart følger saken. 
 
  
Sak 141/07  
 
STRATEGIPLAN FOR FOREBYGGENDE BRANNVERN 2007 - 2012  
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Forslag til innstilling: 
Bystyret vedtar strategiplan for forebyggende brannvern 2007 – 2012. 
 
Behandling: 
 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes Byutviklingskomiteen for innstilling til bystyret uten realitetsbehandling  av saken: 
 
Bystyret vedtar strategiplan for forebyggende brannvern 2007 – 2012. 
 
  
Sak 143/07  
 
STØTTE TIL FIRST RAMALLAH GROUP FOR DELTAKELSE PÅ  
OLAVSFESTDAGENE 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet bevilger kr 200.000,- til dekning av utgifter i forbindelse med besøk av First 
Ramallah Group på Olavsfestdagene i Trondheim 2007. Det forutsettes framlagt regnskap for 
prosjektet innen utgangen av 2007. 
 
Behandling: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Formannskapet bevilger kr 200.000,- til dekning av utgifter i forbindelse med besøk av First 
Ramallah Group på Olavsfestdagene i Trondheim 2007. Det forutsettes framlagt regnskap for 
prosjektet innen utgangen av 2007. 
 
  
Sak 144/07  
 
KULTURFONDET 2007 - SØKNADER TIL VURDERING APRIL 2007  
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet vedtar følgende disponering av Kulturfondet april 2007: 
 
Tilskudd til NM i Friidrett på Trondheim Stadion 2008  kr  150 000 
Delfinansiering av vandreutstillingen ”14 + 1 stasjoner ” 
i Erkebispegården sommeren 2007     kr    75 000 
Samlet tilskudd fra Kulturfondet april 2007    kr  225 000 
 
Behandling: 
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Saken sendes  Kultur- idrett- og friluftslivskomiteen til uttalelse før endelig behandling i 
formannskapet. 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes  Kultur- idrett- og friluftslivskomiteen til uttalelse før endelig behandling i 
formannskapet. 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet vedtar følgende disponering av Kulturfondet april 2007: 
 
 
Tilskudd til NM i Friidrett på Trondheim Stadion 2008  kr  150 000 
Delfinansiering av vandreutstillingen ”14 + 1 stasjoner ” 
i Erkebispegården sommeren 2007     kr    75 000 
Samlet tilskudd fra Kulturfondet april 2007    kr  225 000 
 
 
  
Sak 145/07  
 
TRONDHEIM KOMMUNES KUNSTNERSTIPEND 2007 ARBEIDSSTIPEND FOR 
PROFESJONELLE KUNSTNERE 
 
Forslag til vedtak: 
På bakgrunn av 20 innkommende søknader, har Utvelgelseskomiteen for Trondheim kommunes 
kunstnerstipend 2007, kommet fram til  4 kvalifiserte kandidater: 
 
(i alfabetisk rekkefølge) 
Berg, Kjersti ( billedkunst/foto) 
Gimse, Øyvind ( musikk: kunstnerisk ledelse/cello) 
Næss, Tale ( litteratur/dramatikk) 
Raknes, Eldbjørg ( musikk: sang/komposisjon) 
 
Formannskapet slutter seg til Utvelgelseskomiteen og rådmannens forslag til kvalifiserte kandidater.  
Formannskapet vil vurdere hvilken av Utvelgelseskomiteens 4 foreslåtte kandidater som skal motta 
Trondheim kommunes kunstnerstipend 2007.  
 
Behandling: 
Ordfører Rita Ottervik (Ap) foreslo saken utsatt 
 
VEDTAK: 
 
Saken utsatt til 15.05.2007. 
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Sak 146/07  
 
HØRING - FORSLAG TIL STRATEGI FOR BRUK AV E-ID OG E-SIGNATUR I 
OFFENTLIG SEKTOR 
 
Forslag til vedtak: 
Trondheim kommune slutter seg til vedlagte felles høringsuttalelse fra Det Digitale Trøndelag 
vedrørende forslag til ”Strategi for e-ID og e-signatur i offentlig sektor” fra Fornyings-og 
Administrasjonsdepartementet. 
 
Behandling: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Trondheim kommune slutter seg til vedlagte felles høringsuttalelse fra Det Digitale Trøndelag 
vedrørende forslag til ”Strategi for e- ID og e-signatur i offentlig sektor” fra Fornyings-og 
Administrasjonsdepartementet. 
 
  
Sak 147/07  
 
ORIENTERING OM NY ISHALL PÅ LEANGEN   
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet tar saken til etterretning. 
 
Behandling: 
Ordfører Rita Ottervik (Ap) foreslo saken utsatt. 
 
VEDTAK: 
 
Saken utsatt til 15.05.2007. 
 
  
Sak 148/07  
 
FRIVILLIGHETENS HUS  
 
Bystyrets vedtak: 
Bystyret ber om at rådmannen i samarbeid med de frivillige organisasjonene vurderer mulighetene for 
etablering av et eget "Frivillighetens hus" i sentrum av byen.  
 
Saken sendes tilbake til formannskapet for avgjørelse. 
 
Behandling: 
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Ordfører Rita Ottervik (Ap) foreslo saken oversendt rådmannen for utredning. 
 
VEDTAK: 
 
Saken oversendt rådmannen for utredning. 
 
 
 
  
Sak 149/07        Unntatt offentlighet iht Ofl §5a, jfr.fvl §13 første ledd pkt. 2 
  
NEDLEGGELSE AV TRØNDELAG VEIFINANS  
 
Forslag til vedtak: 
1.   Trondheim kommune overtar 40 % av Trøndelag Veifinans sine aksjer i Vegamot AS til en pris 

av kr. 1 216 000,-. 
 
2.   Kjøpet finansieres over kapitalfondet. 
 
3.   Formannskapet ber rådmannen videreselge aksjene til minimum pålydende i samsvar med 

Vegamot AS sine vedtekter dersom det finnes kjøpere til aksjene. 
 
4.   Formannskapet forutsetter at øvrige eiere fatter samme vedtak. 
 
Behandling: 
Ordfører Rita Ottervik (Ap) foreslo saken utsatt. 
 
 
 
VEDTAK: 
 
Saken utsatt til 15.05.2007. 
 
 
 
Eventuelt: 
1.) Kommunaldirektør Håkon Grimstad orienterte i forhold til medieoppslag om Trondheim 
eiendom. 
 
2.) Kommunaldirektør Elin Rognes Solbu orienterte om konsekvensene i forbindelse med politisk 
streik 09.05.2007 mot forslag om ny pensjonsreform. 
 
3.) Frank Jenssen (H) stilte spørsmål om oppslag i media vedrørende miljøkamp mellom storbyene 
og egen miljøhandlingsplan. 
 
Ordfører Rita Ottervik besvarte spørsmålet. 
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Møtet hevet kl. 09.40 
 
 
 
Rita Ottervik 
Ordfører 
 
            Kari Aarnes 


